
BELANGRIJKE OPROEP!

Best lid en/of ouder van onze hockeyende jeugd,

In 2005 heeft hockeyclub Muiderberg aan de Gemeente Muiden te kennen gegeven dat de 
wachtlijst voor jonge kinderen om te gaan hockeyen dusdanig groot dreigde te worden, dat er 
sterke behoefte was aan de realisatie van een tweede hockeyveld. Nu 5 jaar later lijkt uitbreiding 
met een tweede veld nog steeds een utopie.

PvdA en VVD hebben al jarenlang een blokkade opgeworpen om een tweede veld in het Kocher-
bos te realiseren. PvdA heeft ooit de stelling ingenomen dat er geen bomen op het KNSF-terrein 
gekapt mogen worden, dus ook niet in het Kocherbos. VVD speculeert met grote vastgoedplan-
nen in onze gemeente, waar de hockeyclub ongewild een rol in toebedeeld krijgt.
Deze houding heeft geresulteerd in het feit dat de hockeyvereniging volgend jaar kinderen die 
willen sporten waarschijnlijk weer naar huis kan sturen.

Onderzoeken die door de club en de gemeente zijn uitgevoerd hebben het volgende aangetoond:
Uitbreiding in het Kocherbos biedt de goedkoopste en snelste oplossing. De club kan dit zelf •	
realiseren zonder aanspraak te maken op gemeenschapsgeld. De eigenaar van het bos, de 
Joodse begraafplaats, is al jaren akkoord.
Het Kocherbos lijdt ecologisch gezien niet onder de aanleg van een nieuw veld en de aanleg •	
biedt zelfs kansen om het gebied te verbeteren. Voor de vele kreupele bomen die het bos nu 
telt kunnen nieuwe gezonde bomen worden aangeplant.
Alternatieve plannen als Muiderberg-Oost en Muiden-Oost vragen om miljoenen euro’s in-•	
vesteringen, die opgebracht moeten worden door de gemeenschap en projectontwikkelaars. 
Dit brengt nog vele onzekere jaren van ontwikkeling en procedurele stappen.

Met de verkiezingen op 24 november voor de deur hebben D66 en CDA begrepen dat dit het 
moment is om de zaak serieus te nemen en de impasse te doorbreken. Zij zijn voornemens uit-
breiding van een tweede hockeyveld in het Kocherbos op korte termijn mogelijk te maken. Zo 
wordt tijd gecreëerd om tot een mogelijk geheel andere oplossing te komen.
Zonder verdere politieke voorkeur, voelen we ons als ouders van kinderen die graag willen hoc-
keyen erg gesteund en begrepen door deze twee partijen. De pragmatiek waarmee D66 en CDA 
de situatie nu willen aanpakken geeft ons voor het eerst in jaren echt zicht op een oplossing.

We roepen iedereen dan ook op om op 24 november te gaan stemmen en een stem uit te bren-
gen op D66 of CDA. Het is nu echt tijd voor een oplossing. Willen jullie helpen dit mogelijk te 
maken? Stem dan massaal op D66 en CDA. 
Mocht je om redenen toch op VVD of PvdA gaan stemmen, ga dan de discussie binnen je partij 
aan om mee te gaan in het voorstel voor de (tijdelijke) realisatie van een tweede veld in het bos. 
Het is ook voor deze partijen nu tijd om hun standpunt te herzien en een oplossing te faciliteren.

De komende verkiezingen bieden een unieke kans. Zeg het voort, betrek buren, vrienden en 
kennissen en vraag hen ook hun stem uit te brengen!

Namens vele leden en ouders van jeugdleden van MHC Muiderberg

Oordeel zelf, de standpunten van de politieke partijen zijn te vinden op de achterzijde van deze brief. 
Informatie over de historie van deze slepende kwestie is te vinden op onze website: www.mhcmuiderberg.nl.



PVDA –              J. Hylkema
Als PvdA zijn we van mening dat sport voor de ontwikkeling van de jeugd bijzonder belangrijk is. 
Niet alleen om in beweging te komen, maar ook voor de sociale contacten. In verband met het 
nijpende tekort aan speelmogelijkheden in Muiderberg en Muiden voor de hockey hebben we dan 
ook de afgelopen periode zeer veel tijd gestopt in het onderzoeken wat de beste optie zou zijn 
voor MHC Muiderberg. 
 
Consequenties
Voor de korte termijn was driekwart veld voldoende. Voor de lange termijn zouden er, na de aanleg 
van 4500 woningen in de Bloemendalerpolder en het KNSF terrein, minimaal 2 velden bij moeten 
komen. Dat had gekund door op de huidige plek met een ‘Muiderbergse’ vereniging door te gaan, 
of op een andere plek een vereniging te worden voor Muiderberg, Muiden en de nieuwe inwoners 
in de Bloemendalerpolder. Naar ons idee is die keuze in eerste instantie aan MHC Muiderberg en 
dan moeten wij als partij kijken wat voor consequenties die keuze heeft. 
 
Opties afgewogen
De besluitvorming heeft de afgelopen jaren helaas op zich laten wachten. Het bestuur van MHC 
Muiderberg heeft heel lang vastgehouden aan extra velden in het Kocherbos terwijl duidelijk was 
dat  10 van de 13 gemeenteraadsleden daar tegen waren. Het aanbod van een half veld in het 
Kocherbos is afgeslagen. Het afgelopen jaar heeft het bestuur van de vereniging  gekozen voor 
1 vereniging, op een plek waar men kan doorgroeien. We hebben daarna alle mogelijke opties 
afgewogen; het weiland voor het Kocherbos, bij de manege, op de Negen Morgen, Brediusgron-
den, Bloemendalerpolder, etc. 
 
Voor- en nadelen
De provincie heeft geweigerd op korte termijn goedkeuring te verlenen aan de Brediusgronden 
of de Bloemendalerpolder. Het bestuur van MHC heeft aangegeven voor 31 augustus 2012 
nieuwe velden te willen hebben. Daarom zijn we gekomen tot 2 geschikte locaties die nu nader 
onderzocht worden en waarvoor alle noodzakelijk procedures zijn gestart, namelijk Muiderberg 
Oost en Muiden Oost. Beide locaties hebben hun voor- en nadelen. Maar ook hierbij zijn we 
weer afhankelijk van de provincie. Voor de locatie Kocherbos wordt nog wel gekeken naar wat er 
uitgezocht zou moeten worden voor je daar iets zou willen. Wat betreft de PvdA blijft deze locatie 
ongeschikt om 2 extra velden aan te leggen. 
 
Geld genereren
De uitdaging voor de hockeyvereniging en de gemeente wordt natuurlijk de financiering van 
de plannen. In geval verhuizing naar Muiden Oost kunnen we de nieuwbouwprojecten op het 
KNSF-terrein en de Bloemendalerpolder mee laten betalen. In Muiderberg kan mogelijk nog geld 
komen door extra woningen naast de velden  te plaatsen. In alle gevallen zal waarschijnlijk toch 
ook een beroep gedaan worden op de gemeente en de hockeyvereniging. De uitdaging ligt bij de 
vereniging om net zoals de tennisvereniging gelden te generen via bijvoorbeeld het uitschrijven 
van obligaties. 
 
Als PvdA denken we dat  we een goede afweging hebben gemaakt tussen de belangen van de 
leden van de hockeyvereniging en de belangen van natuur en milieu.

D66 –       Sandra Deuling
Standpunt D66 ten aanzien van een 2e hockeyveld voor Mixed Hockey Club Muiderberg
Samenvatting:
1)     2e veld voor de komende tien jaar in Kocherbos 
2)     Ondertussen werken aan alternatieven
3)     Alle andere alternatieven zijn planologisch, financieel en technisch niet haalbaar binnen
        twee jaar (wat andere partijen daar dan ook over beweren). 

D66 is tot de conclusie gekomen dat de aanleg van een 2e veld in het Kocherbos de enige 
haalbare oplossing is. Voor een nieuwe club van 1,5 miljoen is geen geld en de procedures voor 
Muiderberg-Oost zijn complex en zullen te lang duren. 
Al sinds 2005 wordt gesproken over de noodzaak van een 2e hockeyveld voor MHCM.  In 2006 
deed de hockeyclub een aanvraag voor de aanleg van een 2e veld in het Kocherbos.  Dat leidde 
tot veel verzet, niemand wil graag bomen kappen. 
PvdA en VIB vonden dat er makkelijk een alternatieve locatie te vinden zou zijn.  Inmiddels zijn we 
4 jaar verder en er ligt nog nergens een volwaardig 2e veld.
In 2007 diende D66 een initiatiefvoorstel in  om dan in ieder geval vast te starten met de proce-
dure voor een 2e veld in het Kocherbos, het voorstel werd weggestemd door PvdA en VIB. Er zou 
een andere locatie door hen geregeld worden.
In 2009 diende CDA een initiatiefvoorstel in om te komen tot het realiseren van een 2e hockey-
veld. Enkele leden van de hockeyclub grepen deze gelegenheid aan om een referendum aan te 
vragen. VIB en PvdA hielden het referendum aan en stelde een werkgroep in uit de raad en met 
het bestuur van de Hockey die de opdracht kreeg de verschillende locaties op een rij te zetten en 
te onderzoeken.
In 2007 en 2009 zijn er door de PvdA en VIB besluiten genomen over de locatie Muiderberg-Oost,   
ze hebben de locatie bestemd voor woningbouw.  In geen van beide besluiten wordt met een 
woord gerept over de aanleg van een hockeyveld of hockeyclub!  Blijkbaar was de hockey toen 
nog geen prioriteit…
Inmiddels is het november 2010 en het enige dat gebeurd is dat er een tijdelijk veld is aangelegd 
op de Negen Morgen, een trainingsveld voor de voetbal waar de hockey gedurende 3 jaar gebruik 
van kan maken om de jongste jeugd te trainen. Er is veel gepraat, uitgesteld en om de hete brei 
heen gedraaid , maar de werkgroep heeft geen oplossing voorgedragen.
Nu met de verkiezingen in zicht, wordt er door verschillende partijen om het hardst geroepen dat 
zij er voor zullen zorgen dat er een hele nieuwe hockeyclub komt bij Muiderberg-Oost. Maar daar 
hebben ze toch al 4 jaar de tijd voor gehad? Als dat makkelijk kan in 2 jaar, had het er al 2 jaar 
kunnen liggen!
Politiek betekent keuzes maken en nu is het tijd om de knoop door te hakken: een 2e veld voor 
de hockeyclub in het Kocherbos is de snelste en meest haalbare oplossing.  De komende 10 
jaar moet benut worden voor het zoeken naar een alternatieve locatie om groei van de club door 
woningbouw op te kunnen vangen, 2 velden in het Kocherbos is voor D66 echt het maximum.
Dus wilt u dat uw kinderen over 2 jaar nog kunnen hockeyen? Stem D66!

CDA – Dirk   Jan Methorst
Antwoorden van het CDA Muiden Muiderberg:
 

Het CDA vindt het van uitermate groot belang dat jeugd actief kan sporten. Als gemeente 1. 
hebben we de taak om dit op een zo’n  goed mogelijke manier te faciliteren. Dit geldt voor 
alle takken van sport.
Het is bekend dat het CDA zich al jaren actief inzet voor de realisatie van een hockeyac-2. 
commodatie dat voldoet aan de mogelijkheden om alle leden de gelegenheid te bieden om 
hun sport te beoefenen. Het is onvoorstelbaar dat dit tot op heden niet is gerealiseerd.
Het CDA zet zich in samen met haar partijgenoten in de Provincie om een spoedige 3. 
beschikbaarheid van een locatie te bewerkstelligen. Of het nu een tweede hockeyveld is in 
het Kocherbos, of op een nieuwe locatie, de velden moeten er snel komen.

Voor ons is de gezondheid van een kind iets belangrijker dan een boom. 
We roepen daarom ook iedereen op om over de eigen schaduw heen te stappen en de krachten 
te bundelen om tot een geschikte accommodatie te komen.
Geen luchtspiegelingen najagen, maar concrete stappen nemen.
Je hebt ons nu al jaren meegemaakt in commissie en raad. Het CDA staat achter jullie wens en 
we hopen dat we na de verkiezingen meer invloed hebben, dan is er snel een einde gemaakt aan 
deze voortdurende soap.
Wij geloven niet dat Muiderberg-Oost een alternatief is. Zeker niet op korte termijn.
Er kleven te veel onzekerheden aan. KV 380 leiding bestaand, nieuwe tracé KV 380 leiding, 
uitbreiding spoor met gevaarlijke stoffen vervoer, financiële middelen van de gemeente (er is 
nog niets opgenomen voor een eventueel nieuw complex), gronden zijn geen eigendom van de 
gemeente, etc. We blijven voor een tweede veld in het bos. Een eventuele nieuw complex, kan 
dan in rust uitgezocht worden.

VVD   E.P. Vlaanderen
Allereerst hartelijk dank dat ik als lijsttrekker de gelegenheid krijg mijn mening te ventileren.
Ik ben aanvoerder van het vvd team. Zoals je weet bestaat een team altijd uit meerdere personen 
met ieder een eigen mening en zeker zijn eigen nuance binnen het groter geheel. Meestal probeer 
ik als raadsoudste een beetje de oudere, wijzere politicus te zijn en dus op een genuanceerde 
wijze namens het hele team te spreken.
Maar de hockeyclub raakt me persoonlijk, mede omdat ik merk dat menigeen in het dorp mij wat 
schuin aankijkt op dit punt vandaar dit briefje in ”ik” stijl en met mijn persoonlijke visie (waar100% 
steun voor is in de fractie).
 
Het is inmiddels bijna veertig jaar geleden dat ik op de publieke tribune zat in het oude gemeente-
huis aannemer Mol van de Herengracht had een verbouwing gedaan een goed stuk werk maar er 
was meerwerk opgegeven door het college en wel meer dan de raad had toegestaan.
Dat gebeurde ook toen al...in de schorsing begon het plan om op het lege voetbalveld in het bos 
een hockeyclub te starten... Ik was op dat moment actief in - Muiderbergerjeniet- een onderdeel 
van de milieugroep Muiden/Muiderberg. De combinatie sport en groen sprak mij zeer aan.
 Zoals je zult weten, ben ik jarenlang sponsor geweest van de jeugdopleiding. Ik heb daar nooit 
een naamsvermelding voor gevraagd, het ging om het bevorderen van de hockeysport voor 
jongeren!!! 
Ook ben ik zelf nog een tijdje trainingslid geweest toen mijn 3 kinderen lid waren. Twijfel er dus 
geen moment aan dat ik 100% voor de hockeyclub ben en zeker voor voldoende faciliteiten voor 
de jeugd.
Maar ik wil ook graag Muiden en Muiderberg groen houden. Als mede oprichter van de Milieu-
groep Muiden-Muiderberg gaat ook de ecologie mij aan het hart (de vvd muiden heeft op milieuter-
rein het meest vooruitstrevende programma, zoals blijkt uit het feit dat  Ellen Parma, landelijk lid 
van Groen Links, in Muiden op de vvd lijst staat).
Voor de natuur is het Ijsselmeer, de dijk, het strand, Roodekercke, Tussenkercke, de begraafplaat-
sen, de Brink, het Echobos, de Pier en het Kocherbos: ÉÉN gebied, dat eenheid in verscheiden-
heid biedt. Die eenheid in verscheidenheid is uniek. De waarde van gebied is het totaal en niet de 
kwaliteit van iedere losse boom.
Daarom willen wij als vvd al 40 jaar- lees de oude programmas maar door- het weiland tussen de 
A6 en de Gerard Doulaan bebossen. Het liefst van de Hollandse brug tot aan de manege. In dat 
bos moet ruimte zijn voor fiets- en voetpaden, graag ook een ruiterroute en in dat gebied is er ook 
ruimte voor drie hockeyvelden en een clubhuis met voldoende parkeergelegenheid. Desgewenst 
kan het oude clubhuis met veld  nog een paar jaar blijven liggen voor wie – bijvoorbeeld de vete-
ranen - nog in het bos wil blijven hockeyen. Daarna kan het hergebruikt worden voor naschoolse 
sportopvang.
Wat de vvd betreft mag dat nieuwe bos gerealiseerd worden met subsidie van de provincie, het 
rijk of eventueel zelfs de Europese Gemeenschap. Maar als het niet gratis kan, is het niet onze 
intentie de rekening bij de hockeyclub neer te leggen.
Voor ons is het ook mogelijk één en ander te financieren met hulp van een projectontwikkelaar: 
stel dat aankoop van de grond, aanleg bos, weg en hockeyfaciliteiten € 4.000.000 euro kost; dan 
kan dat betaald worden door de projectontwikkelaar een vergunning te verlenen voor de bouw 
van 40 seniorenwonigen. Zo is dat ook bij de golfclub geregeld. Vervolgens kan hij het bos en de  
sportvelden gratis overdragen aan de gemeente....
Die seniorenwoningen kunnen vervolgens organisatorisch geheel of gedeeltelijk aansluiten bij de 
Florisberg: zorg op maat op fee basis. Florisberg is nu 100% huur en een te kleine eenheid om 
rendabel geëxploiteerd te kunnen blijven worden. Veertig koopwoningen, 100% aangepast aan 
senioren, levert een goed woonzorg-complex op en daarmee ontstaat weer doorstroming van 
senioren die nu in een koop- of huurhuis in Muiderberg wonen. Die woningen kunnen dan wat ons 
betreft bij voorrang worden toegewezen aan jongeren uit Muiden en Muiderberg.
Je ziet dat wij geloven in een totaal-oplossing. Ik ben bijna 40 jaar politiek actief en heb ook in het 
zakenleven geleerd hoe je een probleem moet oplossen: eerst nadenken, een goede totaaloplos-
sing bedenken en dan aan de slag. Zonder vrees dat er iets mis gaat. Aan de slag en als er 
onderweg wat obstakels zijn, niet schrikken maar doorpakken. Ik ben ervan overtuigd dat dit een 
goed plan is en dus zal het worden gerealiseerd. Als jullie dat ook willen. De vvd is geen partij van 
loze beloften en holle frasen. Wij gaan het doen met jullie steun.

Als we 1500 stemmen halen, krijgen wij vijf zetels en een wethouder. Jullie krijgen drie hockeyvel-
den met een clubhuis. Wat ons betreft zo spoedig mogelijk: streefdatum 1 augustus 2011. 
Als het lukt, hoop ik wel dat ik het veld mag openen.... E.P. Vlaanderen

Standpunten politieke partijen Gemeente Muiden ten aanzien van de realisatie van een tweede hockeyveld


